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Vragen: 
 

1. Gelet op de mededeling van het college dat dit project geen 7% duurder wordt maar 
ongeveer 15% van de oorspronkelijke aanneemsom, verzoekt de PvdA fractie het 
college de raad mee te delen om hoeveel euro’s dit gaat en tevens aan te geven wat 
op dit moment de totale geprognotiseerde kredietoverschrijding is en waaruit en hoe 
deze overschrijding wordt gefinancierd. 

2. Gelet op de stagnatie en daardoor langere duur van de overlast voor bewoners, 
verzoeken wij het college, de bewoners en de raad concreet mee te delen hoeveel 
langer de uitvoering van het project gaat duren en wat nu de einddatum van dit 
project is.  

3. Kan de gemeente aansprakelijk worden gesteld voor tal van gevolgen, nu de vooraf 
gecommuniceerde termijn van overlast naar de bewoners (ruim) wordt overschreden. 

4. De PvdA fractie vraagt het college ons ook mee te delen of en zo ja, er sprake is/was 
van het bewust opnemen van een financieel en technische  ‘open einde’ regeling bij 
het gunnen van deze opdracht.  

5. Hoe groot is de post onvoorzien voor dit project gelet op deze zo op het eerste oog  
‘risicovolle’ aanbesteding  

6. Kan het college aangeven waarom niet is gekozen voor het vragen aan de raad van 
een aanvullend krediet om deze werkzaamheden financieel te begrenzen mede gelet 
op de beantwoording van de raadsvraag van de VGBK van 11 juni 2015. 

7. Kan het college aangeven wat de gevolgen zijn van deze aangekondigde forse   
overschrijding voor de exploitatie, de tarieven van de rioolheffing en het 
investeringsplan 2014-2017, zoals destijds aan de raad van de gemeente Ouderkerk 
is gepresenteerd. 

8. Is het college, gelet op de door u geconstateerde huidige forse problemen, op dit   
moment, met de kennis van nu, (nog steeds) van mening dat er vooraf voldoende 
professionele technische- en financiële deskundigheid is betrokken bij het formuleren 
van de voorwaarden en de gunning van dit megaproject. 

9. Zijn er op dit moment meer projecten bekend met een ‘open einde’ regeling (zoals 
hiervoor genoemd) ofwel voorwaarden bevatten waar bij afwijking van het bestek, 
overschrijding van de aanneemsom automatisch wordt gecompenseerd. 

  
 
 
 
 
 



 
 

 

Toelichting: Naar aanleiding van bovengenoemde raadsbrief en in vervolg op de vragen die 
de collega’s van VGBK op 11 juni 2015 in raadsvraag SV 1560 hebben gesteld, willen wij 
een verduidelijking van de gang van zaken omtrent aanbesteding en het verstrekken van de 
opdracht en onder welke (financiële) voorwaarden deze opdracht is verstrekt.  
 
Normaliter is het zo dat er bij een openbare aanbesteding wordt ingeschreven conform de 
door de opdrachtgever geformuleerde projectomschrijving. Vervolgens schrijven 
belangstellenden in voor een bepaald bedrag en hierna wordt de opdracht (meestal) door de 
gemeente  gegund. 
De uitvoering van het project, eventueel nader gemotiveerd, kan daarna binnen de 
afgesproken tijd en (financiële, en bestek) voorwaarden worden gerealiseerd. 
 
In deze IBOR-zaak lijkt het erop dat er een aantal ‘open einden’ zijn geformuleerd die het 
karakter van het afgeven van een ‘blanco cheque’ in zich hebben en ook het nader (na de 
aanbesteding) invullen van technisch onbekende fenomenen zonder hieraan financiële 
(rand)voorwaarden aan te verbinden.   
 
Dit blijkt onder andere uit de door het college gebruikte formulering ‘deze aanvullende 
berekening en verwerking naar de toe te passen constructie kosten meer tijd dan vooraf was 
gepland’ en  ‘de berekeningen hebben aangetoond dat de constructie in afwijking van het 
oorspronkelijke ontwerp zwaarder moet worden uitgevoerd’ 
 
 
Het zal duidelijk zijn dat de PvdA  zeer verontrust is over hetgeen in bovengenoemde brief 
wordt meegedeeld omdat hieruit niet klip en klaar is op te maken  wat de totale financiële 
gevolgen zijn voor de gemeente van dit project maar ook niet duidelijk maakt hoe lang de 
bewoners nog extra hinder en overlast moeten ondervinden.  
 
 
 
 
 
 
Antwoord college: 
 
 
 
 
Ondertekening college: 
 
 

Burgemeester en wethouders van Krimpenerwaard,  
de secretaris,                 de burgemeester, 
 
 
 
 
 
mw. mr. M. Plantinga                mr. T.P.J. Bruinsma  


